

# JSC "PETER GRAD STROY"

## RECCOMENDATION LETER

### To concerns persons and organizations!

Hereby JSC "PETER GRAD STROY", as in the role of the Customer and the General Contractor on the office building project for the needs of the American company "International Furniture Textile" in Moscow, Mishina S<sup>t</sup>. 22, Russia, Milun Mishcovich worked on this project as main structural engineer and Project Manager.

The project presents reconstruction of the old building from 1912 under government protection as an architectural monument. Reconstruction was performed by strengthening the existing structure, the implementation of a new, independent self-bearing structure and superstructure of the object. Thanks to the engineering abilities, good concept has gained an increase in commercial space over ten percent. Thanks to the engineering skills, proper delivery of the concept has gained an increase in commercial object area over ten percent.

Milun Mishkovich`s engagement was consist, from concept of reconstruction, structure solution, choice of equipment supplier, project management on the position of Project Manager. During the project implementation he showed the presence of high knowledge and organizational abilities.

Milun Mishkovich, made a great personal contribution to the project. Professional attitude to work and creative approach to solving technical and organizational problems, compliance with all specified terms, establishing a relationship of trust with the Customer, provided technical and financial success of the project.

We believe that the high professionalism, business and personal qualities and accumulated experience, let to Milun Mishcovich in the future to manage design and construction of complex objects. We recommend him to all concerns organizations that need a professional and experienced managers for the design and construction of the most complex objects.

JSC "PETER GRAD STROY"

General Manager

Shickman Peter

# ООО «ПитерГрадСтрой»

Москва, ул. Матросская Тишина д.23, стр.2

ИНН 505406532 , КПП 505401001 ОГРН 1065018004590

Исх.№.

Москва, 22 сентября 20014г.

**Заинтересованным  
лицам и организациям!**

## РЕКОМЕНДАТЕЛЬНОЕ ПИСЬМО

Данным письмом **ООО «ПИТЕР ГРАД СТРОЙ»**, являющаяся Заказчиком и Генподрядчиком на проекте офисного здания для нужд американской компании «Furniture International Textile» в Москве, ул. Мишина 22, Россия, что **Милун Мишкович** работал на данном проете в качестве главного конструктора и проект менеджера.

Проект являлся реконструкцией старой постройки из 1912 г. под защитой государства как памятник архитектуры. Реконструкция выполнялась с усилением существующей конструкции выполнением новой, независимой несущей конструкции и надстройкой объекта. Благодаря инженерному умению, поставки правильной концепции получили увеличение коммерческой площади за десять процентов.

Работа Милуна Мишковича состоялась из поставки концепции реконструкции, решении конструкции, выбору поставщика оборудования инженерных систем, управлении проектом в свойстве проект менеджера. За период реализации проекта показал наличие высокова уровня знаний и организационных способностей.

Милун Мишкович, внес большой личный вклад в реализацию проекта. Профессиональное отношение к работе и нестандартный подход к решению технических и организационных проблем, соблюдение всех заданных сроков, налаживание доверительных отношения с Заказчиком, обеспечили технический и финансовый успех проекта.

Мы считаем, что показанный высокий профессионализм, деловые и личные качества и накопленный им опыт работы руководителем, позволяют **Милуну Мишковичу** в будущем руководить проектированием и строительством самих сложных объектов. Мы рекомендуем его услуги всем заинтересованным организациям нуждающихся в профессиональных и опытных руководителях для проектирования и строительства самых сложных объектов.

Генеральный директор  
ООО «ПИТЕР ГРАД СТРОЙ»



A handwritten signature in blue ink, which appears to be 'Shikhan Petr Abramovich', written over the circular stamp.

Шихман Петр Абрамович